



Şəkillərdə:

1. Akademik, yazıçı Kamal Abdullayev və Azərbaycanın Əməkdar incəsənət xadimi, Dövlət mükafatı laureatı yazıçı Natiq Rəsulzadə "Yay məktəbi" iştirakçıları arasında.
2. "Yay məktəbi" iştirakçıları 1918-ci ilin aprel-may aylarında bolşevik-erməni silahlı dəstələri tərəfindən Quba qəzasında kütləvi şəkildə qətlə yetirilmiş müsəlman və yəhudilərin xatirəsinə ucaldılan Quba soyqırımını memoralında.
3. "Yay məktəbi" iştirakçıları "Öz ölkəni təqdim et" müsabiqəsində.

На фотографиях:

1. Академик, писатель Камал Абдуллаев и заслуженный деятель искусств, лауреат государственной премии писатель Нати́г Расулзаде в окружении участников Летней школы.
2. Участники Летней школы в Губинском Мемориальном комплексе, воздвигнутом в память мусульманам и евреям, подвергнутым массовому уничтожению в апреле-мае 1918 года большевистко-армянскими вооруженными отрядами.
3. Участники Летней школы на конкурсе «Представь свою страну».

On the photos:

1. Academician Kamal Abdullayev, writer and Honored Artist of the Republic of Azerbaijan, State Award Winner, writer Natiq Rasulzada with the participants of the Summer School.
2. The participants of the summer school in Guba memorial complex built in memory of Muslims and Jews, subjected to mass murder in the April-May 1918 by Bolshevik- Armenian armed forces, Guba.
3. Summer School participants in the event "Present your country".

*Nəşriyyat redaktoru - Əliş Ağamirzəyev
Texniki redaktor - Mətanət Qaraxanova*

«Mütercim» Nəşriyyat-Poliqrafiya Mərkəzi

*Çapa imzalanıb: 28.12.2015. Format: 60x90 1/16.
Qarmitur: Hypatia. Həcmi: 4 ç.v. Tiraj: 1000.*

*«Mütercim» T.M. Az1014, Bakı, Rəsul Rza, 125
Tel.: (+994) 596 21 44, e-mail: mutarjim@mail.ru
www.mutercim.az*



